
ODGOVORI NA VPRAŠANJA ČLANOV OBČINSKEGA 
SVETA 

 
1. Odgovor na vprašanje g. Valentina Krtelja glede osvetlitve in označitve 

krožIšča BIS 
 
Ponovno naj poudarimo, da je bila investitor izgradnje krožišča Ajdovščina Direkcija 
RS za ceste, ki z njim tudi upravlja. 
Krožišče je bilo označeno in osvetljeno skladno s potrjeno projektno dokumentacijo. 
Izvedena dela so bila pregledana in potrjena na prometno tehničnem pregledu. 
V kolikor bi želeli karkoli spreminjati, bi morala občina najprej naročiti spremembe 
dokumentacije, ki bi morala biti pregledana in potrjena s strani DRSC, šele na to bi 
lahko pristopili k urejanju signalizacije. V proračunu za leto 2009 za ta namen 
trenutno ni predvidenih sredstev. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
2. Odgovor na vprašanje g. Jožka Premrna glede označitve sredinskih črt na 

ulicah 
 
Se opravičujemo, ker je prišlo do napačnega razumevanja vprašanja. V nadaljevanju 
vam posredujemo mnenje projektanta DETAJL d.o.o. g. Mitja Lavrenčič. 
 
"Prekinjena ločilna črta mora meriti 3, 5 ali 6 m. Samo izjemoma je lahko 1 m (46. 
člen Pravilnika o prometni signalizaciji). 
 
Glede na določbe Zakona o varnosti cestnega prometa menim, da je ob pogoju 
pločnika bolj varna vožnja brez ločilne črte, saj mora voznik voziti ob desnem robu 
vozišča. 
 
Ulice imajo ogromno priključkov, zato si ne znam predstavljati kako zarisati ločilne 
črte ob pogoju 18. člena Pravilnika o projektiranju cest, ki določa minimalno 
prehitevalno razdaljo (ko je ločilna črta prekinjena) za hitrost 50 km/h kar 330 m. Če 
vključim še pogoj preglednostnega trikotnika na podlagi 106. člena Pravilnika o 
prometni signalizaciji v povezavi s 18. členom Pravilnika o projektiranju cest ki 
zahteva ob pogoju vodoravne ceste pri hitrosti 50 km/h preglednost 45 m, dobimo 
gozd prometnih znakov in talnih označb z omejitvami, ki gotovo ne bi služile 
varnejšemu odvijanju prometa." 
 
Neglede na navedeno se pa se na predlagani cesti IV. Prekomorske in Grivčam 
izjemoma izvede ločilna črta dolžine 1m. Oddelek za investicije bo od vzdrževalca 
ceste KSD d.o.o. pridobil ponudbo za zaris. 
 
Pripravil: 
Miha Ergaver 
 
 
 
 
 



3. Odgovor na vprašanje g. Karla Lemuta glede postavitve zaščitne ograje  
Na upravljavca regionalne ceste bomo naslovili dopis v zvezi preučitve možnosti za 
postavitev ograje. O zadevi bomo obveščali KS Dolga Poljana. 
 
Pripravil:Miha Ergaver 
 
4. Odgovor na vprašanje g. I. Krašna  
 
- glede skupnega gostovanja KS na spletnem strežniku 
Zakup prostora na spletnem strežniku za gostovanje 26 KS, ureditev 26 poddomen 
pod matično domeno ajdovscina.si, kreiranje 26 ločenih FTP dostopov do spletnega 
strežnika za potrebe administriranja spletnih strani, izdelava 26 info e-naslovov, 1GB 
skupnega prostora  ter 100 GB skupnega mesečnega prometa na strežniku, znaša 
290 EUR letno (brez DDV). Občina Ajdovščina bo ponudbo sprejela, v kolikor bo 
izkazan dovolj velik interes posameznih KS.  
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- glede vzdrževanje potoka Šumljak 
Vzdrževanje vodotokov je v pristojnosti ARSO-Sektor za vodno območje 
Jadranskega morja, Oddelek povodja reke Soče, in njihovega pogodbenega 
vzdrževalca Hidrotehnik d.o.o., ki vzdrževanje izvaja skladno s sprejetim programom. 
 
Pripravila: Irena Raspor 
 
 
5. Odgovor na vprašanje g. Ivana Ušaja glede možnosti odprtja socialne 

trgovine z živili v Ajdovščini 
 
Glede na trenutno razpoložljive podatke poteka odpiranje socialnih trgovin oziroma 
t.i. SOS trgovin na zasebno pobudo, občine lahko sodelujejo tako, da dajo na 
razpolago ustrezne prostore, v kolikor z njimi razpolagajo (za ustrezno zmanjšano 
najemnino). Ker v SOS trgovini ne more kupovati vsak, je predvideno, da je za nakup 
izdelkov potrebna kartica, ki jo na osnovi dokazil posamezniku izda Center za 
socialno delo, vendar pa v tem trenutku ne razpolagamo še s podatki, kako so se 
projekti odprtja takih trgovin dejansko izpeljali. Odgovor bomo dodatno pojasnili po 
pridobitvi vseh informacij.   
 
Pripravila: Katarina Ambrožič  
 
 
 
6. Odgovor na vprašanje ga. Sonje Žgavc glede namembnosti objekta bivšega 

Koteks Tobusa 
 
Odločitev za nakup parcelne št. parc. št. 257/1 in 256 obe k.o. Ajdovščina, ki 
predstavljata objekt bivšega Koteks Tobusa in dvorišča okrog njega je bila sprejeta, 
ker nepremičnini ležita v samem središču osnovnošolskega in srednješolskega 
območja in sta s tega vidika vitalnega pomena za Občino Ajdovščina.  



Za to lokacijo so bili predhodno že izdelani projekti za gradnjo stanovanj, pa tudi 
dejavnosti pekarne s slaščičarno in prodajo peciva. Slednjemu sta Občina Ajdovščina 
in predstavniki OŠ Ajdovščina nasprotovala, saj bi realizacija slednjega vnesla v 
občutljivo šolsko okolje dodaten promet, poslabšanje prometne varnosti, oviro 
učnemu procesu in izgubo možnosti za ustrezno razpolaganje s prostorom.  
Trenutno sama namembnost objekta z dvoriščem še ni določena. So pa v tem 
območju po veljavnih prostorskih aktih predvidene dopolnitve z dodatnimi šolskimi in 
spremljajočimi objekti. 
 
Pripravila: Sonja Lovrekovič 
 
 
7. Odgovor na vprašanje g. Alojzija Klemenčiča glede najemnine oglasnih 

mest 
 
Najemnine oglasnih desk obračunava Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina 
d.o.o..  
Skladno z 8. členom Odloka o komunalnih taksah UG št. 6/96 se plačila taks za 
reklamne transparente zbirajo na proračunski postavki 07137 - Komunalne takse za 
druge taksam zavezane predmete od pravnih oseb in so del prihodkov integralnega 
proračuna. Prihodki niso namenski in se koristijo skladno s sprejetim proračunom. V 
primeru, da je prireditev brezplačna, se najemnina ne obračuna. 
 
Pripravili: Irena Raspor, Alenka Čadež Kobol  
 
 
8. Odgovor na vprašanje g. Antona Kreševeca glede ureditve 

zemljiškoknjižnega stanja cest od Potoč do konca KS Kamnje 
V Občini Ajdovščina veliko javnih cest nima urejenega zemljiško knjižnega stanja ali 
pa niso natančno katastrsko urejene z mejniki. Tovrstne ureditve zahtevajo velika 
finančna sredstva in bi predstavljale veliko obremenitev za proračun občine. Pri 
obnovah in ureditvah cest, ki zahtevajo določene odkupe, se sprotno ureja tudi 
zemljiškoknjižno stanje s potrebnimi parcelacijami.  
 
Pripravila: Irena Raspor 
 
9. Odgovor na vprašanje g. Janeza Lampeta glede ceste Podkraj – Bukovje 
 
Navezali smo kontakt z Občino Postojna in se dogovorili za sestanek v četrtek 
19.marca.  
 
 
10. Odgovor na vprašanje g. Borisa Kovača glede nadaljevanja obnove 

regionalne ceste Ajdovščina  – Lokavec 
 
V planu vzdrževalca ceste CPG Nova Gorica je v letošnjem letu nadaljevanje izvedbe 
asfaltne mulde s širitvijo ceste, ter odprava zmrzlinskih poškodb asfalta. Dejanska 
izvedba in obseg del je odvisen od potrditve plana s strani DRSC-ja, kar bo znano v 
roku cca 1 meseca.  
Pripravil: Damijan Lavrenčič 



 
11.  Odgovor na vprašanje  g. Igorja  Benka glede pregleda sredstev 

namenjenih za mrliške vežice 
  
Prilagamo tabelo pregleda sredstev za mrliške vežice, ki smo jih zgradili v zadnjih 5 
letih.  Iz tabele je razvidna tudi poraba sredstev na prebivalca in sicer proračunska 
sredstva/prebivalci ter sredstva KS/prebivalci. 
 
 
PREGLED IZVEDENIH INVESTICIJ NOVOGRADENJ MRLIŠKIH VEŽIC 
V ZADNJIH PETIH LETIH 
(v EUR) 
 
 PLANINA USTJE STOMAŽ COL OTLICA AJDOVŠČINA 

površina 40 m2 28,00 m2  34,45 m2  70,4 m2 50,0 m2 869,5 m2 

projekti - 4.153,70 2.620,00 8.346,00 - 47.000,00 

Vrednost 
GOI del 

75.366,00 98.557,00 71.710,00 116.374,00 48.678,00 668.835,90 

SKUPAJ 
VREDNOST 

75.366,00 102.710,70 74.330,00 124.720,00 48.678,00 715.835,90 

proračun 51.044,00 49.657,88 37.974,00 29.200,00 24.170,00 525.835,90 

Drugi viri - 50.075,12  - - - KSD  
190.000 

Sredstva KS 24.322,00 2.977,70 36.356,00 95.520,00 24.508,00 - 
Število 
prebivalcev 

658 385 282 844 817 6741 

proračun/ 
št.prebiv. 

77,58 128,99 
259,05  

z drugimi 
viri. 

134,66 34,60 29,59 78,00 
106,20  
s KSD 

KS/št.prebiv. 36,97 7,74 128,93 113,18 30,00 - 

 
 
Pripravili: Mojca Božič, Alenka Čadež Kobol 
 
 
 
 


